



荣誉证书

赵子维 同学：

荣获“海亮杯”2021-2022 学年全国中学生地球科学奥林匹克竞赛预赛浙江赛区 一 等奖。

特发此证，以资鼓励。

证书编号：20223301147



教育部批准文号：教监管厅函〔2021〕7号，此证书不作为中小学招生入学依据。

HONORARY CREDENTIAL

To Zhao Ziwei,

This is to certify that Zhao Ziwei has won The First Prize of The “Hailiang Cup” National Geoscience Olympic Competition for Secondary School School Students in the academic year 2021-2022.

This certificate is hereby issued as an encouragement.

Commission of National Geoscience Olympic Competition for Secondary School School Students

Seismological Society of China (Seal)

Chinese Geophysical Society (Seal)

China Association for Disaster Prevention (Seal)

Certificate No.: 20223301147

May 2022

Approval Number of The Ministry of Education: J.J.G.T.H. [2021] No. 7. This certificate is not used as a basis for enrollment of primary and secondary school students.

公 证 书

(2024) 黑哈太证外民字第 17050 号

申请人：赵子维，男，2004 年 12 月 23 日出生，公民身份号码：330302200412235618。

公证事项：影印本与原本相符

兹证明前面的影印本与赵子维提交给本公证员的《荣誉证书》的原本相符。

中华人民共和国黑龙江省哈尔滨市太平公证处

公证员

王睿



LI20189038

NOTARIAL CERTIFICATE

(Translation)

(2024)H.H.T.Z.W.M.Zi.No.17050

Applicant: Zhao Ziwei, male, born on December 23, 2004, ID card No.:
330302200412235618.

Issue under notarization: True and Exact Photocopy

This is to certify that the foregoing photocopy conforms to the original
HONORARY CREDENTIAL Zhao Ziwei showed to me, the notary public.

Harbin Taiping Notary Public Office (Seal)

Heilongjiang Province

The People's Republic of China

Notary Public: Wang Rui (Signature)

March 28, 2024

LI 20189039